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ZAPISNIK SVETA ŠOLE, ki je bil dne 29. 9. 2016, ob 18. uri v učilnici 

geografije. 

 

 

Ga. ravnateljica Alenka Ašič je vse je vse prisotne pozdravila, posebej še nove člane 

sveta šole – g. Branka Repeta, g. Miho Gracarja in ga. Simono Škrabanja ter novo 

izvoljene člane sveta šole iz kolektiva. 

Ugotovila je sklepčnost sveta šole. 

Besedo je predala članici Sveta šole, ga. Andreji Borišek, ki je prevzela vodenje seje do 

izvolitve predsednika sveta šole.   

Ga. Andreja je prebrala naslednji dnevni red, ki je bil naslednji: 

  

DNEVNI RED: 

1. Konstituiranje sveta šole in izvolitev predsednika in podpredsednika sveta šole. 

2. Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2015/16. 

3. Potrditev in sprejem LDN za šolsko leto 2016/17. 

4. Razno. 

 

Na dnevni red ni bilo pripomb. 

 

 

Ad1 – Konstituiranje sveta šole in izvolitev predsednika in podpredsednika sveta šole. 

 

Izmed članov sveta šole je bila za predsednico predlagana ga. Darja Murn, za 

namestnico pa ga. Irena Hudi. Obe članici sta se zahvalili za zaupanje ostalim članom. 

Konstituiran je bil Svet šole v naslednji sestavi: 

 

1. Darja Murn – predsednica (predstavnica kolektiva),  

2. Irena Hudi – podpredsednica (predstavnica kolektiva),  

3. Brane Oberč – predstavnik ustanovitelja, 

4. Branko Repe – predstavnik ustanovitelja,  

5. Miha Gracar – predstavnik ustanovitelja, 

6. Poldi Povše – predstavnik staršev,  

7. Jani Uranič – predstavnik staršev,  

8. Simona Škrabanja – predstavnica staršev, 

9. Kristina Renko- predstavnica kolektiva, 

10. Drobne Melita – predstavnica kolektiva, 

11. Andreja Borišek – predstavnica kolektiva. 

 

Nadaljnje vodenje seje je prevzela ga. Darja Murn. 



 

Ad2 -  Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2015/16. 

 

Ga. ravnateljica je predstavila bistvene stvari: 

- V PŠ Čemšenik je z novim šolskim letom začel delovati vrtec. 

- Na matični šoli je bila izvedena II. faza zamenjave oken. 

- Izvedene so bile večje investicije v centralni kuhinji (nakup kombija, zamenjava 

vrat v skladišče kuhinje, nadstrešek nad vhodom v skladišče, nakup dodatnih 

strojev v kuhinji, zaposlitev novega delavca v kuhinji – vse financirano iz lastnih 

sredstev). 

- Uspešno smo izvedli 50 – obletnico šole z odkritjem kipa Franciju Kopitarju. 

- Kadrovska smo v celoti pokriti, imeli smo eno upokojitev, ena delavka pa je 

zamenjala službo. 

- Nekaj delavcev je napredovalo v plačne razrede in v nazive. 

- Na koncu šolskega leta je bilo od 516 učencev 510 pozitivno ocenjenih, pouk 

pa je potekal po planu in je bil v celoti realiziran. 

- Tekmovanja in projekti so bili uspešno izvedeni. 

- Prehrana je potekala v skladu z smernicami zdrave prehrane, nadaljevali smo 

projekt samopostrežne malice – predstavljeni so bili lokalni predelovalci hrane. 

- Šolski sklad na šoli uspešno deluje. 

- Dobro je bilo sodelovanje z ustanoviteljem in ostalimi šolami v občini. 

- Še vedno pa ostaja problem neplačnikov šolske prehrane in ostalih dejavnosti. 

 

Ad3 -  Potrditev in sprejem LDN za šolsko leto 2016/17. 

 

LDN vsako leto pripravi ravnateljica v sodelovanju z zaposlenimi na šoli. Predstavi se 

Svetu staršev, sprejme pa ga svet zavoda. Objavljen bo na spletni strani šole. 

 

Ga. ravnateljica je na kratko predstavila bistvene stvari, ki so zapisane v LDN: 

- Osrednja prireditev 50 – letnice šole z odkritjem kipa Francija Kopitarja je bila s 

strani staršev zelo slabo obiskana. 

- Še vedno ostaja potreba po večjem zunanjem športnem igrišču in tekaški stezi. 

- Čakamo še na III. fazo zamenjave oken (II. faza se je opravila med poletnimi 

počitnicami), obljubljeno pa imamo še popolno preureditev dvorišča pred šolo. 

- Potrebna bodo še manjša vzdrževalna dela na šoli in pa beljenje prostorov. 

- PŠ Podkum v letu 2017 praznuje 110 let PŠ in v ta namen pričakujemo obnovo 

sanitarij na šoli. 

- PŠ Podkum letos učencem nudi tudi kosilo. 

- V PŠ Čemšenik je v tem šolskem letu oddelek vrtca. 

- Potrebno je, da se v Čemšeniku čimprej uredi prometna ureditev – zelo nevaren 

ovinek do šole.  

- Potrebna je tudi nova ograja pri šoli v Čemšeniku.  Stara ograja je bila iz pušpana 

ki pa so jo v celoti uničile gosenice. Ga. ravnateljica se je že obrnila po pomoč k 

ustanovitelju. 

- Kadrovska struktura na šoli je urejena.  

- Število učencev je za 7 učencev višje kot lansko šolsko leto. 



- V letošnjem šolskem letu bomo izvedli tudi ekskurzijo v Amsterdam – 3 dni, za 

nadarjene učence in učence pri določenih izbirnih predmetih. 

- Organizirano imamo tudi jutranje varstvo in varstvo vozačev ter oddelek 

podaljšanega bivanja. 

Ostalo vzgojno – izobraževalno delo bo potekalo po načrtu. 

 

SKLEP: Člani sveta so z dvigom rok potrdili in sprejeli LDN za leto 2016/17.  

 

 

 

Ad4 -  Razno 

- Zaradi izredno velikega naročila kosil bomo morali zaposliti še enega delavca v 

šolski kuhinji – pomočnika kuharja, ki bo v celoti financiran iz lastnih sredstev. 

SKLEP: Člani sveta šole soglašajo z zaposlitvijo pomočnika kuharja. 

 

- Na predlog revizorke naj bi se odpisal dolg, ki ga ima badminton Klub Jure Kelher 

do šole za najemnino telovadnice iz leta 2014.  

SKLEP: Člani sveta soglašajo z odpisom dolga v znesku 836,40 EUR. 

 

- Eden izmed članov sveta šole je predlagal, da bi se mogoče lahko v kuhinji 

»zaposlili« tudi delavci, ki morajo opravljati družbeno – koristna dela.  

 

 

Zapisala: Barbara Grablič, l.r.    Darja Murn, l.r.  

        Predsednica sveta šole 

 

 

   

 

 
 


